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OOP.0012.7.1.2011 
 

Protokół nr 1/11 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  

z dnia 21 stycznia 2011 roku 
 
 

1. Otwarcie obrad Komisji. 
 
Pan Jerzy Pawłowski Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dnia 21 stycznia 2011 roku 
o godzinie 1430 otworzył obrady Komisji  Rewizyjnej. Powitał członków Komisji. 
Lista zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  
 
2. Stwierdzenie quorum.  
 
Przewodniczący Komisji na podstawie listy obecności stwierdził, że w obradach uczestniczy 
5 osób, co wobec ustawowego składu Komisji, liczącego 5  osób stanowi wymagane quorum. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 
3. Przyjęcie porządku obrad.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, iż wraz zawiadomieniem o posiedzeniu 
Komisji otrzymali porządek obrad w brzmieniu: 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie obrad Komisji. 
2. Stwierdzenie quorum.  
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu nr 26/10 z obrad Komisji Rewizyjnej z dnia 9 września 2010 roku.  
5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
6. Wybór Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  
7. Opracowanie projektu planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we 

Włocławku na rok 2011.    
8. Sprawy różne. 
9. Zakończenie obrad Komisji. 
 
i zapytał radnych, czy do porządku obrad mają uwagi? Uwag nie było, dlatego 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem porządku obrad i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
za – 5  
przeciwko – 0  
wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzanego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że 
porządek obrad został przyjęty.  
Porządek obrad stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  
 
4. Przyjęcie protokołu nr 26/10 z obrad Komisji Rewizyjnej z dnia 9 września 2010 roku.  
 
Przewodniczący Komisji poinformował radnych, że z posiedzenia Komisji z dnia 9 września  
2010 r. został sporządzony protokół, który był do wglądu w Biurze Rady. Przewodniczący 
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zapytał radnych, czy mają uwagi do przedłożonego protokołu? Uwag nie było, dlatego 
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za przyjęciem protokołu nr 26/10 i przeprowadził 
procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła protokół nr 26/10 z dnia 9 września 2010 roku.  
 
5. Wybór Zastępcy Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 
Przewodniczacy Komisji poinformował, iż zgodnie z § 59 ust. 4 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji.  
Przewodniczący zaproponował na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Panią Jadwigę 
Fijałkowską i zapytał,  czy wyraża Pani zgodę? 
Pani Jadwiga Fijałkowska wyraziła zgodę.  
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że lista 
kandydatów na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została zamknięta.  
Przewodniczący Komisji zapytał, kto jest za tym, aby Pani Jadwiga Fijałkowska została 
Zastępcą Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 4 
Przeciwko- 0  
Wstrzymało się – 1  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Zastępcą 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej została Pani Jadwiga Fijałkowska.   
 
6. Wybór Sekretarza Komisji Budżetu i Finansów. 
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż zgodnie z § 59 ust. 4 Statutu Powiatu 
Włocławskiego Komisja dokonuje wyboru Sekretarza Komisji. Przewodniczący 
zaproponował Pana Karola Matusiaka i zapytał, czy wyraża zgodę? 
Pan Karol Matusiak wyraził zgodę.  
Przewodniczący zapytał, czy są jeszcze inne kandydatury? Innych kandydatur nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za zamknięciem listy kandydatów i przeprowadził procedurę 
głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że lista 
kandydatów na Sekretarza Komisji Rewizyjnej została zamknięta.  
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Przewodniczący zapytał, kto jest za tym, aby Pan Karol Matusiak był  sekretarzem Komisji 
Rewizyjnej i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5 
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0 
Na podstawie głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że Sekretarzem Komisji 
Rewizyjnej został Pan Karol Matusiak.   
 
7. Opracowanie projektu planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu we 
Włocławku na rok 2011.    
 
Przewodniczący Komisji poinformował, iż radni otrzymali projekt planu pracy i kontroli 
Komisji Rewizyjnej na rok 2011. W planie pracy tematy zostały przypisane do 
poszczególnych kwartałów roku 2011.  Przewodniczący zapytał radnych, czy mają  inne 
propozycje do planu pracy Komisji bądź uwagi do zaproponowanego planu pracy? 
Przewodniczący poinformował, iż na I kwartał planuje się opracowanie projektu planu pracy 
i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2011 oraz analizę funkcjonowania Powiatowego 
Centrum Pomocy Rodzinie.  
Przewodniczący zapytał radnych, czy na I kwartał chcieliby dodać jeszcze inne zagadnienia?  
Radni nie wnieśli uwag. 
Przewodniczący poinformował, iż na II kwartał planuje się dokonać analizy wykonania 
budżetu Powiatu Włocławskiego za rok 2010 i zredagować wniosek do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu we Włocławku. Następnie 
analiza sprawozdania rocznego z wykonania planu finansowego za rok 2010 przez 
Samodzielny Publiczny Zespół Przychodni Specjalistycznych we Włocławku oraz analiza 
funkcjonowania Powiatowego zarządu Dróg we Włocławku z/s w Jarantowicach.  
Radny Piotr Grudziński zaproponował, by analizę funkcjonowania PZD wykonać 
w miesiącu maju br.  
Przewodniczący Komisji poinformował, iż na III kwartał planuje się: sporządzenie 
sprawozdania z realizacji rocznego planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej za I półrocze 
2011 roku oraz przedłożenie go do zatwierdzenia Radzie Powiatu we Włocławku; analizę 
wykonania budżetu Powiatu Włocławskiego za I półrocze 2011 roku; analizę informacji 
dyrektora Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku                      
o przebiegu wykonania planu finansowego za I półrocze 2011 roku; analizę funkcjonowania 
Wielofunkcyjnej Placówki Opiekuńczo – Wychowawczej w Brzeziu; analizę funkcjonowania 
Szkół Specjalnych w Brzeziu.  
Radny Karol Matusiak stwierdził, że zawsze można poszerzyć plan pracy komisji, dopóki 
nie uchwali go Rada Powiatu.    
Przewodniczący Komisji poinformował, iż zgodnie z § 63 ust. 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego, tylko za zgodą Rady Komisja Rewizyjna może przeprowadzić kontrolę 
w zakresie i terminie nieprzewidzianym w rocznym planie kontroli.  
Przewodniczący poinformował, iż na IV kwartał planuje się: analizę funkcjonowania Zespołu 
Szkół w Lubrańcu – Marysinie; analizę funkcjonowania Domu Dziecka w Lubieniu 
Kujawskim;  opracowanie projektu planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2012. 
Przewodniczący Komisji zapytał radnych, czy mają uwagi do planu pracy i kontroli komisji?  
Uwag nie było.  
Przewodniczący zapytał, kto jest za przyjęciem projektu planu pracy i kontroli Komisji 
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Rewizyjnej na rok 2011 i przeprowadził procedurę głosowania. 
Wyniki głosowania: 
Za – 5  
Przeciwko – 0  
Wstrzymało się – 0  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Komisji stwierdził, że komisja 
przyjęła projekt planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2011. 
 
Projekt planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2011 stanowi załącznik nr 4 do 
niniejszego protokołu.  
 
8. Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Komisji zapytał, czy radni mają jakieś sprawy, które należałoby poruszyć 
w tym punkcie? 
Radny Piotr Grudziński poinformował, iż na posiedzenie Komisji Administracji wpłynęła 
do rozpatrzenia skarga na działalność Starosty Włocławskiego. Radny stwierdził, że komisja 
ta może jedynie z tą sprawą się zapoznać, a analizę powinna dokonać Komisja Rewizyjna.  
Przewodniczący Komisji poinformował, że statut powinien określić, jaka komisja winna 
rozpatrywać skargi. Przewodniczący Rady w ramach swoich uprawnień, skierował skargę na 
posiedzenie Komisji Administracji. Sprawa dotyczy administracji i nie zachodzi potrzeba 
przeprowadzenia kontroli. W mieście Włocławek, statut określa, iż wszystkie skargi 
rozpatruje Komisja Rewizyjna.  
Radny Piotr Grudziński powiedział, że nasuwają się zatem pewne wnioski. Radna 
Fijałkowska ma swoje spostrzeżenia dotyczące funkcjonowania zapisów Statutu Powiatu 
Włocławskiego, również Przewodniczący mówił, że statut nie jest w pełni dostosowany do 
wymogów, radny zaproponował, by komisja wystosowała wniosek do Rady w sprawie 
powołania Komisji Statutowej. Zadaniem komisji byłoby dokonanie zmian w statucie. Pewne 
zmiany w statucie powinny nastąpić.  
Przewodniczący Komisji powiedział, że nie można oceniać, ze statut jest zły. Został on 
uchwalony w roku 2009.  Zdaniem przewodniczącego zmiany mogą być bardziej redakcyjne. 
Jeżeli zaś chodzi o powołanie Komisji Statutowej, to nie ma obowiązku jej powoływania. 
Rada może powoływać komisje doraźne. Przewodniczący stwierdził, że przy głosowaniu 
takiego wniosku wstrzyma się od głosu. Dobrze byłoby, gdyby  radni przez jakiś okres czasu 
mogli zobaczyć, jak funkcjonuje statut, jakie są jego możliwości.   
Radny Karol Matusiak zapytał, czy radny Grudziński zgłasza wniosek, czy jest to głos 
w dyskusji podyktowany wypowiedzią Przewodniczącego Komisji i radnej Jadwigi 
Fijałkowskiej? 
Radny piotr Grudziński stwierdził, że jest to głos w dyskusji.   
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9. Zakończenie obrad. 
 
Przewodniczący Komisji w związku ze zrealizowaniem porządku obrad, zamknął dnia 
21 stycznia 2011 roku o godzinie 1515 posiedzenie Komisji Rewizyjnej. 
 

 
 
  Przewodniczący  
Komisji Rewizyjnej 
 
Jerzy Pawłowski 
 
 
 
 
 

 
        Sekretarz  
Komisji Rewizyjnej  
 
Karol Matusiak   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowała: 
Katarzyna Dąbrowska – Czerwińska  


